
Stanowisko Prezydenta Miasta todzi 

W sprawie konsultaeji spoleeznych projektu 

,,Zintegrowanego Programn Rewitalizacji Ksieiego Mlyna" 

Pragng serdecmie Paristwu podziqkowa6 za udzial i zaangaiowanie W konsultacje 

spolecme projektu ,,Zintegrowanego Programu Rewitaliizacji Ksiqego Mlyna". 

Wszystkie uwagi, opinie i propozycje zostaty starannie przeanalizowane. Ciesq siq, 

i e  Program spehia Paristwa oczekiwania i wychodzi im na przeciw. 

W wyniku Pa6stwa aktywnego udziah W spotkaniach warsztatowych oraz uwag 

zgloszonych na formularzach konsultacji wprowadzono uzupelnienia W cqbciach 

dotyczqcych rn.in.: 

m nowych funkcji W poszczeg6lnych budynkach na osiedlu, 

zagospodarowania obszaru W zakresie zieleni oraz ciqgu pieszo - rowerowego, 

r powolania ,,Rady doradczej" oraz Operatora ds. zarzqdzania projektem ,,Ksiqiy Mlyn 

- Dzielnica Kreatywna". 

Szczeg6lowe odniesienie sig do propozycji zapis6w i uwag vlajduje siq 

W ,,Zintegrowanym Programie Rewitalizacji Ksigego Mtyna - raporcie z konsultacji 

spolecmych", do kt6rego lektury serdecznie Patistwa zachqcam. 

Jeszcze raz dziqkujg za poSwiqcenie czasu i zaangaiowanie z Pabstwa strony, 

jednoczehie +am przekonanie, U realiiacja Programu pozwoli Paf~stwu jak najszybciej 

dostrzec pozytywne zmiany W obrqbie zabytkowego osiedla Ksiqiy Mlyn. 
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